
országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

0i§ Más Hivatala

y i'llt"Ella Iáin

:

1.̂rkngett : 2011 . Pi O 4,

d111E

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„A jeles természet- és környezetvédelmi napokhoz kapcsolódóan a nemzeti parkok nyílt napja
program a jövőben is ingyenes lesz a gyermekek számára?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Örömmel olvastam, hogy a környezeti nevelés azon ügyek egyike lehet, melyben a valós nemzet i
együttműködés lehetőségét látja Miniszter Úr . Bízom benne, hogy a jövőben találunk még további olyan
területeket is, ahol a jövő nemzedékek érdekében közösen tudunk tenni . Külön köszönöm azt az elismerést ,
mellyel az előző kormányzat környezeti nevelést és nemzeti parkokat támogató programjairól írt .
Magam is fontosnak tartom a Nemzeti Parkok Hete programsorozatot, hiszen ezen programok keretében a z
elmúlt években sokaknak volt lehetőségük igénybe venni a páratlan természeti kincsekkel rendelkező hazai
nemzeti parkok ökoturisztikai és környezeti nevelési szolgáltatásait . Fontos, hogy ez a programsorozat az
idei évben is megrendezésre kerül és feltétlenül támogatandó, hogy a jövőben is folytatódjon .
Miniszter Úr válaszából az is kiderült, hogy a nemzeti parkjaink számos programját látogathatjá k
kedvezményesen, illetve térítésmentesen az óvodai és iskolai csoportok . Arra azonban nem kaptam
egyértelmű és megnyugtató választ, hogy a nemzeti parkok nyílt napja program - melyet az ökoiskolák, zöl d
óvodák részére kezdeményeztem évi négy környezetvédelmi jeles naphoz kapcsolódóan - a jöv őben i s
ingyenesen biztosított lesz-e a gyermekek számára .
Csak emlékeztetőül tájékoztatom Miniszter Urat, hogy a szóban forgó rendezvénysorozatot azért indítottu k
el, mert sajnos kevesebb támogatást tudtunk adni a zöld óvodáknak és az ökoiskoláknak, mint amennyi t
szerettünk volna . Így a jeles napokhoz kapcsolódó programlehet őségekkel motiválhattuk az említett oktatási
intézményeket, melyrő l természetesen mi – az előző kormány - folyamatosan tájékoztattuk őket .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :

1. A jeles természet- és környezetvédelmi napokhoz kapcsolódóan a nemzeti parkok nyílt napj a

program a jövőben is ingyenes lesz a gyermekek számára a nemzeti parki attrakciókkal együtt, évi 4

alkalommal?
2. Tájékoztatják-e a lehetőségekről ezeket az intézményeket?
3. Amennyiben ez az ingyenesség nem biztosított, arról tájékoztatták a zöld óvodákat és a z

ökoiskolákat?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . március 29 .

- Dr . Oláh Lajos
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